
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 8/2018-2022 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

18 września 2019 

 

Obecni:  

Roman Kowalewicz – Prezes, 
Maciej Czajkowski – Wiceprezes,  
Arkadiusz Ciechomski – Sekretarz Zarządu, 
Jarosław Kostrzewa – Członek Zarządu, 
Radosław Lula – Skarbnik 
 

Nieobecni: 

Sławomir Latała – Członek Zarządu, 
 
 

1. Otwarcie zebrania, wyznaczenie na protokolanta R. Lulę. 
  

2. Przyjęto protokół z poprzedniego zebrania. 
 

3. Zebranie rozpoczęto od spotkania z Radą „Fundacji na rzecz WZBS”: Mariuszem 
Mączewskim, Krzysztofem Gołasiem i Karolem Kasperkiewiczem. Omówiono szeroko 
pojętą bieżącą sytuację fundacji. Ustalono oczekiwania Zarządu wobec Rady i dalszy plan 
postępowania. 
 

4. Grand Prix Warszawy 

  
a. Maciek Czajkowski, Dyrektor Kongresu, przygotował szczegółowe rozliczenie 

finansowe. Wszystkie wydatki zostały uznane za zasadne. GPW nie przyniosło 
straty. Samo GPW zostało bardzo dobrze przygotowane w dużej mierze przez 
Dyrektora Kongresu i przebiegło sprawnie. Maciek poinformował również, że ze 
względu na duże obciążenie czasowe jakie powoduje organizacja GPW nie planuje 
podjąć się funkcji dyrektora w roku 2020. 
 

b. Omówiono wnioski z tegorocznego GPW w celu odnotowania ich i 
przedyskutowania w toku przygotowań do GPW 2020: 

• Można rozważyć podzielenie wręczania nagród na dwie części: pierwsza po 
GPPP, a druga tak jak dotychczas w trakcie ostatniego turnieju. Wielu 
zawodników przyjeżdża tylko na pierwszy weekend. 

• Warto informować zawodników, którzy otrzymują nagrody na zakończeniu, 
już w trakcie wydawania nagród finansowych, że ich obecność jest mile 



widziana. Wtedy też można ustalać z nimi zastępców w przypadku 
planowanej nieobecności. 

• Można popracować nad lepszą oprawą zakończenia (prezentacja, fanfary, 
konfetti, itp.) 

• Potrzebna jest lepsze współpraca organizatorów z fotografem, aby wszyscy 
zwycięzcy turniejów zostali sfotografowani możliwie szybko po turnieju lub 
w dniu następnym. 

• Należy rozważyć specjalną formułę turniejów porannych lub zniżki 
finansowane dotacjami dla licznej grupy zawodników 60+. 

• Rozstawienie do kolejnych sesji powinno znajdować się w internecie co 
sprawiłoby, że mniej osób szukałoby go na tablicach. 

• Zastanowić się czy więcej turniejów kongresowych powinno mieć 
równolegle turnieje do 5 WK (nie obowiązkowe, ale dla chętnych – tak jak 
w turnieju teamów). Były takie postulaty zawodników o wysokich WK. 
Dałoby to zarazem chętnym zawodnikom o niskim WK szansę wygrania 
turnieju. 

• Należy przemyśleć formułę turnieju teamów tak, aby stał się turniejem o 
większym prestiżu. 

• Stołówka na sali gry była kiepsko rozreklamowana (z winy właściciela).  

• Informacja o dojeździe (np. parkingi Park & Ride) powinna pojawić się na 
długo przed turniejem. 

• Sala gry zapewniała dobre warunki pod względem przestrzeni i dostępnych 
ciągów komunikacyjnych. Jednak klimatyzacja nie była w stanie sprostać 
licznej grupie brydżystów. Przy 30 stopniowych upałach było po prostu za 
gorąco. W związku z tym trzeba przedyskutować z właścicielem obiektu i 
burmistrzem Bielan możliwe inwestycje w celu poprawy warunków (np. 
kotary na wszystkich oknach, zmiany w działaniu klimatyzacji, itp.). 

 
Za kluczowe uznano znalezienie osoby na funkcję Dyrektora Kongresu. 

 
5. Ustalono terminy zgłoszeń do IV ligi mazowieckiej na 6 października, a termin wpłat na 

7 października. 
 

6. Jarek Kostrzewa przedstawił regulamin Warszawsko-Mazowieckiej Ligi Szkolnej. 
Regulamin został uznany za bardzo dobry. Zgłoszono jedynie drobne uwagi. W dalszym 
kroku Jarek przedyskutuje regulamin w środowisku młodzieżowym. 

 

7. Przedyskutowano imprezy do końca 2019 roku. Uznano, że WOB w czwartek, 19 grudnia, 
będzie WOB’em Świątecznym, a zarazem okazją do zorganizowania spotkania 
kapitanów drużyn.  

 

8. Maciek Czajkowski przygotował propozycję terminów imprez na rok 2020. Czekamy 
jeszcze na końcowe decyzje dotyczące kalendarza na szczeblu centralnym. Następnie w 
uzgodnieniu z Arkiem Ciechomskim, który koordynuje kalendarz w WZBS imprezy 
zostaną umieszczone na stronie Związku. 

 

9. Na tym zebranie zakończono. 


